
 

 

Protokół Nr 15/11 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej w dniu 2.11.2011r. 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie otworzyła przewodnicząca Komisji pani Teresa Purgal, która na podstawie 

listy obecności stwierdził wymagane quorum. Nieobecny (usprawiedliwiony) Radny 

Roman Pawłowski. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.  

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Porządek został przyjęty bez zmian i stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia 5.10.2011 r. 

 

Z protokołem z posiedzenia w dniu 5.10.2011 r. komisja zapoznała się,  wnosząc drobne 

korekty, zgodnie z załączonym zapisami. Protokół został przyjęty w wyniku 

przeprowadzonego  głosowania przez 3 osoby obecne na posiedzeniu komisji.   

 

4. Przyjęcie protokołu z kontroli realizacji ustaleń i wniosków Komisji Rewizyjnej 

  z przeprowadzonej kontroli w sprawie wyłonienia kontrahentów na zadania 

gminne, których wartość nie przekracza 14 000 euro. 

 

Komisja zapoznała się z przygotowanym protokołem w przedmiocie kontroli realizacji 

ustaleń i wniosków Komisji Rewizyjnej  z przeprowadzonej kontroli w sprawie wyłonienia 

kontrahentów na zadania gminne, których wartość nie przekracza 14 000 euro.  

Protokół został odczytany i skorygowany o zapisy znajdujące się w załączonym materiale, 

zał. nr 3 do protokołu. 

Po dokonanych korektach Przewodnicząca wnioskowała o przyjęcie protokołu, celem 

przekazania, zgodnie z właściwościami Burmistrzowi Leszkowi Doroszowi, który w 

terminie 7 dni ma prawno zgłosić swoje  zastrzeżenia, za przyjęciem opowiedziało się 3 

członków komisji obecnych na posiedzeniu. 

 

5. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji.( brak) 

 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Komisja ustaliła kolejne spotkanie  na dzień 9.11.2011 r. o godzinie 12.00 w przedmiocie 

rozpoczęcia kolejnej kontroli realizacji umów wieloletnich dzierżaw - zapisów 

dotyczących dzierżawców  Gminy. 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczyli również mieszkańcy ulicy Cichej, którzy wyrazili 

chęć spotkania się z radnymi ze swojego obwodu wyborczego. Ustalono spotkanie z 

radnymi: Januszem Piłatem, Michałem Sutyłą oraz Janem Burzyńskim w zakresie spraw: 

nawiewanie piasku przy zejściu na plaże na ul. Cichej, parkowanie samochodów 

pracowników MTBS oraz ZGWW vis a vis sąsiadujących  posesji, monitoring w mieście 

oraz sprawy porządkowe związane ze sprzątaniem liści, propozycja darmowych worków z 

ZOŚ.  



  

7. Zakończenie posiedzenia.  

          

W związku z zakończeniem posiedzenia komisji, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Mirosława Nurkowska  

 


